

Taschen-Wasserwaagen

Universalwasserwaage aus Kunststoff

mit 2 Libellen, eine Libelle horizontal, eine Libelle im Winkel einstellbar, Winkelanreißkanten, 45, 60 und 120 Grad, Vorderseite mit mm-Teilung. Farbe: schwarz

Universal Spirit Level of strong Plastic

with 2 vials, 1 horizontal and 1 adjustable for angles, marking edges for 45, 60 and 120 degree, front with mm-graduation. Colour: black

No. 1091 250 mm

No. 1091M 250 mm mit Magnet / with magnet

Schnurwasserwaage aus Kunststoff

mit Libelle aus Acrylglas und 2 Haken zum Aufhängen an eine Schnur.

Line Level of strong Plastic

with vial of acrylic glass and 2 hooks for hanging the level on a line.

No. 2127 / 80 mm

Schnurwasserwaage aus Kunststoff

mit Libelle aus Acrylglas und Dosenlibelle, 2 Haken zum Aufhängen an eine Schnur, mit Clip.

Line level of strong Plastic

with vial of acrylic glass and circular vial, 2 hooks for hanging the level on a line, with clip.

No. 2128 / 100 mm

Kreuzwasserwaage aus Kunststoff

2 unzerbrechliche Libellen aus Acrylglas auf Grundplatte justiert. (Lochabstand 26 mm).

Cross vials of plastic

2 unbreakable vials of acrylic glass, adjusted on ground plate (distance of holes 26 mm).

No. 65 / 50 x 40 mm

Libelle aus Acrylglas

Tonnenförmige Libelle aus unzerbrechlichem Acrylglas, mit Federn und Schrauben. Lochabstand 55 mm

Vial of Acrylic Glass

Barrel shaped vial of unbreakable acrylic glass, with springs and screws. Distance of holes 55 mm

No. 69 / 70 x 15 x 16 mm

Wasserwaage aus Acrylglas

Tonnenförmige Horizontallibelle in Acrylglasblock.

Spirit Level of Acrylic Glass

Barrel shaped horizontal vial in block of acrylic glass.

No. 70 / 100 x 15 x 15 mm

Pocket Spirit Levels

